
                                            

                                                      ZÁPISNICA  

 

                      zo zasadnutia výboru Slovenskej internistickej spoločnosti 

 

 

dňa 7.11.2024, hotel Park Inn by Radisson Bratislava 

Prítomní:     Kiňová, Lazúrová,  Kissová, Skladaný, Mokáň, Galajda, Kalavská, Jackuliak, 

Pytliak 

 

 

 

Program: 

 

1. Zasadnutie výboru otvorila a prítomných privítala profesorka Lazúrová.  62. Dérerov 

memoriál bude 3.4.2025 v zasadačke Ministerstva zdravotníctva. . V roku 2025 bude 

mať memoriálovú prednášku doc. Jackuliak. V roku 2026 to bude doc. Goncalvesová, 

v roku 2027 doc. Gonsorčík 

2.  Kazuistiky v Internej medicíne – 7.-8.2.2025  v Hoteli Holiday Inn v Žiline. Víťazi 10 

najlepších kazuistík pôjdu na MIRCIM , ktorý sa bude konať v Krakowe v máji .2025.  

3. Internistický kongres sa bude konať 12-14.6.2025. V roku 2025 na kongrese  bude 

slávnostná prednáška venovaná doc. Dr. Hrnčiarovi. Prednášku bude mať doc. 

Skladaný,    

4. Dni mladých internistov sa budú konať v Olomouci v júni 2025.  Cena pre víťaza bude 

ako aj minulé roky, účasť na Európskej škole internej medicíny – zimnej.  

5. Dr. Kalavská a dr. Kissová informovali  o stretnutiach s predstaviteľmi MZ 

a poisťovní. Plánovaný pilotný projekt kde mala byť zahrnutá aj interná medicína 

zatiaľ nebol spustený.   Snahou výboru SIS je získať vlastné nové výkony.  Doc. 

Kalavská  a Dr. Kissová budú naďalej rokovať s MZ ako aj so zdravotnými 

poisťovňami.  

6. Prof. Lazúrová a doc. Jackuliak informovali o zmenách s postgraduálnom vzdelávaní, 

kde už nebude povinná atestačná práca, ale garant môže uznať publikáciu v niektorom 

internistickom časopise.  

7. Doc. Kiňová informovala o stretnutí zástupcov  EFIM v Bruseli. Problém internej 

medicíny je v celej Európe. Malý záujem mladých lekárov a aj farmaceutických 

firiem, ktoré uprednostňujú podporovanie jednotlivých pododborov internej medicíny.  

Časopis EJIM má problém s vysokým počtom zasielaných príspevkov, ktoré sú však 

nízkej kvality. Je problém s recenzentmi pri takom počte prác. Odmietanie prác je na 

úrovni 90% 

8. V máji 2025 bude v Poľsku MIRCIM, kde môžu súťažiť aj  naši lekári s kazuistikami. 

Do komisie za SR pôjde doc. Kozárová a prof. Lazúrová.  

9. Výbor SIS schválil zaradenie školenia v ultrasonografii POC   aj na Slovensku. Návrh 

je robiť workshopy aj v rámci kongresu.  

   

 

 

Bratislava, 4.11.2024 

Prof. MUDr. Ivica Lazúrová, DrSc., FRCP                 Doc. MUDr. Soňa Kiňová, CSc 

Prezidentka SIS                                                             vedecká sekretárka SIS 

 


